

Title (en)

Wall section for a steambath cabin.

Title (de)

Wandabschnitt für eine Dampfbad-Kabine.

Title (fr)

Segment de mur pour une cabine de bain de vapeur.

Publication

**EP 0426965 A1 19910515 (DE)**

Application

**EP 90116941 A 19900904**

Priority

DE 3936796 A 19891104

Abstract (en)

A wall section for a steambath cabin is described which exhibits a seat (20) which is integrally connected to the wall section (1; 100; 200) and in which a seating surface (21) of the seat (20) extends from one wall part (10) of the wall section (1; 100; 200) into the inside of the steambath cabin, which can be made up of several connected wall sections (1; 100; 200). It is provided that the seating surface (21) falls away from a front edge (22) of the seat (20) towards the wall part (10) of the wall section (1; 100; 200), and that the seating surface (21) is provided in its centre with an elevation (24; 124) running from the front edge (22) of the seating surface (21) towards the wall part (10) of the wall section (1), which elevation divides the seating surface (21) along a dividing line (24'; 124') into two subareas (21'; 21'') which are inclined towards the outer edges (25, 25') of the seat (20) and run downwards towards the wall part (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird ein Wandabschnitt für eine Dampfbad-Kabine, der einen mit dem Wandabschnitt (1; 100; 200) integral verbundenen Sitz (20) aufweist, und bei dem sich eine Sitzfläche (21) des Sitzes (20) von einem Wandteil (10) des Wandabschnittes (1; 100; 200) weg in das Innere der aus mehreren aneinandergefügten Wandabschnitten (1; 100; 200) aufbaubaren Dampfbad-Kabine erstreckt. Dabei ist vorgesehen, daß die Sitzfläche (21) von einer Vorderkante (22) des Sitzes (20) zum Wandteil (10) des Wandabschnittes (1; 100; 200) hin abfällt, und daß die Sitzfläche (21) in ihrer Mitte mit einer von der Vorderkante (22) der Sitzfläche (21) zum Wandteil (10) des Wandabschnittes (1) hin verlaufenden Erhebung (24; 124) versehen ist, welche die Sitzfläche (21) entlang einer Scheidelinie (24'; 124') in zwei Teilflächen (21', 21'') teilt, die zu den Außenkanten (25, 25') des Sitzes (20) hin geneigt und zum Wandteil (10) hin abfallend verlaufen.

IPC 1-7

**A61H 33/06; E04H 1/12**

IPC 8 full level

**A61H 33/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61H 33/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 3536508 A1 19860424 - JANSON SVEN OLOF
- [A] US 3271786 A 19660913 - JOY WILLIAM M
- [A] US 4018016 A 19770419 - ZALE THEODORE R
- [A] AUSZUGE AUS DEN GEBRAUCHS- MUSTERN, A Sektion, 24.Jahr- gang, Heft 49, 3. Dezember 1987 Willa Verl. München & DE-U1-8 709 509.

Cited by

EP0726070A1

Designated contracting state (EPC)

BE FR IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 3936796 C1 19910314; EP 0426965 A1 19910515**

DOCDB simple family (application)

**DE 3936796 A 19891104; EP 90116941 A 19900904**